
Generalforsamling for Grundejerforeningen Egernvænget den 15/3 kl. 1930  
 
Fremmødte 
 
Ole (41), Peter (11), Poul (29), Thorkild og Merete (1), Per (27), Rudolf (2), Allan (5), 
Flemming (43) og Kenn (12) 
 
1. Flemming (43) bliver dirigent og referent. Formalia er overholdt 
 
2. Bestyrelsens beretning 
 
Der er holdt et møde et mdr. før afholdelse af generalforsamling. Via mail-boks er der over 
året blevet kommunikeret ang. evt. problemstillinger. 
Regnskab, budget og tilbagemelding fra Max og Lene (Svogerslev udvalget)  ang. 
trafikregulering. 
  
Hastighed på fællesarealerne – en enkelt klage er blevet behandlet af formanden ift. for høj 
hastighed. 
 
Fællesarealerne skal holdes ift. vedligholdelsesskemaet der findes på hjemmesiden 
Ordensreglement – husk ikke plæneklipper efter kl. 16 i weekenderne og helligdage 
 
Nabohjælp – tilmeld dig nabohjælp via en app – der kommer skilt op ved indgangen til 
Egernvænget om nabohjælp. Henvend dig evt. til Poul (29) der har stået for projektet, hvis du 
har spørgsmål. 
 
Man kan fra 1 januar 2018 melde sig ud af antenneforeningen, hvilket måske bliver et punkt 
til næste års generalforsamling 
 
Der bliver i efteråret 2018 bestilt en tjæremand til at efterse evt. sprækker i asfalten 
 
3. Årsregnskabet fremlægges og godkendes 
 
4. Ingen indkomne forslag fra parceller eller bestyrelse. 
 
5. Tak til Lene der har været kasser i mange år – hun vil gerne stopper med udgangen af 2018.   
Budget for 2018 fremlægges og godkendes. Kontigent på 4900 fastholdes. 
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Ken (12) og Peter (11) træder ud 
Ole (41), Allan (5), Rudolf (2) kassér) og Flemming (43) bliver valgt ind 
 
7. Max er suppleant 
 
8.  Ekstern revisor 
 
9. Der vælges ikke en revisorsuppleant 



 
10. Evt 
 
Flemming fremlægger sidste års forslag om at opsætte 30 km/t skilt – 18 stemte for, 2 imod. 
Eneste hage er, at hvis der sættes et 30 km/t skilt op, så skal skiltet med de legende børn (15 
km/t) tages ned, da man ikke må have 2 forskellige hastighedsanvisninger med så relativ kort 
afstand imellem. Flemming (43) er derfor ikke gået videre med dette.  
 
Flemming (43) og Allan (5) fremlægger tanker for fællesarealerne. Fremlæggelsen er vedlagt 
dette referat som et bilag. Diskussionen indikerer at den nyvalgte bestyrelse arbejder videre 
på en helhedsplan for området, der kan fases ind over et par år.  
  
Bestyrelsen kommer til at foreslå en arbejdsdag, hvor der skal kigges på fællesarealerne 
 
 
 
 
 


